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الذي يقع في منطقة كادي كوي في القسم الآسيوي لمدينة اسطنبول المطلة على بحر مرمرة 

والتي تضم شارع بغداد السياحي الشهير

Which is located in the Kadikoy area in the Asian section of Istanbul overlooking the 
Sea of Marmara, which includes the famous tourist Baghdad Street

موقع المشروع
The Project Location

محطة الميترو
Metro Station1 kmاعمار سكوير مول

Emmar square Mall 3 km

اكاسيا مول
Akasya Mall1 kmميدان تقسيم

Taksim Square 13 km

بحر مرمرة
Marmara Sea1 kmمطار صبيحة

Sabiha Airport 35 km
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تقع منطقة كادي كوي في القسم الآسيوي لمدينة اسطنبول بين مناطق اوسكودار و مالتبه 
وتبعد عن مطار صبيحة 30 كم وعن ميدان تقسيم 15 كم ، وتعد المنطقة من أفضل المناطق في 

اسطنبول الآسيوية الحديثة ، ويتوفر فيها العديد من المدارس والجامعات التركية الحكومية والخاصة 

يمر بالمنطقة شبكة طرق حديثة التي تحوي خطوط الميتروبوس و مواقف الباصات التي تصل 
المنطقة بعضها ببعض ، بالاضافة الى خط الميترو الذي يصل المنطقة بالمناطق المجاورة 

تعتبر المنطقة واحدة من أجمل المناطق السياحية في اسطنبول الآسيوية لكثرة المساحات الخضراء 
والحدائق فيها ، واطلالتها على بحر مرمرة ، كما تحتوي المنطقة على مجموعة من المراكز التجارية 

والمتاحف .

Kadikoy is located in the Asian section of Istanbul, between Uskudar and Maltepe, 
30 km from Sabiha Airport and 15 km from Taksim Square. The area is one of the 
best areas in modern Asian Istanbul, and many public and private Turkish schools 
and universities are available in it.

A modern road network runs through the area that contains metrobus lines and bus 
stops that connect the area to each other, in addition to the metro line that con-
nects the area to the neighboring areas
The area is considered one of the most beautiful tourist areas in Istanbul, Asia, due 
to the large number of green spaces and gardens in it, and its view of the Marmara 
Sea. The area also contains a group of commercial centers and museums.

معلومات المنطقة
Area Information
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معلومات المشروع
Project Information

8 أبنية ، 1145 شقة
8 blocks, 1145 apartments

أنواع الشقق )2+1 - 3+1(
Apartment Types (2+1 - 3+1)

جاهز للتسليم
Ready for delivery
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محلات تجارية
Shops

حمام سباحة
Swimming pool

غرف ساونا
Sauna rooms

مواقف سيارات
Parking

نادي رياضي
GYM

أنظمة حماية
Security systems

مرافق المشروع
Project Facilities
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Contact us

 +90 531 833 26 88

 info@bayti-properties.com
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https://api.whatsapp.com/send?phone=
00905318332688
mailto:info%40bayti-properties.com?subject=
https://www.facebook.com/baytipropertiesturkey
https://twitter.com/BaytiTurkey
https://bayti-properties.com/
https://www.instagram.com/bayti_properties/
https://www.youtube.com/channel/UCyWycP3eYjP-JFYjqASlCbA?view_as=subscriber

